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Készült:  

Veresegyház Város Polgármesteri Hivatal 111. számú termében, 2016.12.09-én 09:00 órakor kezdődő Pénzügyi 

Bizottsági és Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottsági ülésén. 

Jelen vannak: 

Pénzügyi Bizottsági tagok: Nagy István, Dr. Mádi Csaba, Szénás Zsoltné, Varga Józsefné, Varga Imréné 

 

Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottsági tagok: Tóth Sándor, Bárczi László, Bobál Imréné, Varga Józsefné 

 

A hivatal részéről: Pásztor Béla – polgármester, Niedermayer Miklósné – aljegyző, Jáger Ágnes – pénzügyi 

osztályvezető 

 

Meghívottak: Dr. Csécsyné Dr. Drótos Edina, Nagy József Attila 

 

Nagy István, a Pénzügyi bizottság elnöke szeretettel köszönti a bizottságok tagjait, a megjelenteket az ülést 

megnyitja. Megállapítja, hogy a Pénzügyi Bizottság 5fővel, az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság 4 fővel 

határozatképes. Egy napirendi pontot javasol. A napirend elfogadására kér a bizottsági tagokat. A 

bizottságok egyhangúan elfogadták a napirendet.  

 

 

Napirend 

Tárgy: Előadó: 

 

1.) A piac-, vásár-, és búcsútartásáról szóló 4/1997.(II.28.) önkormányzati  Nagy István – Tóth Sándor 

rendelet módosítása        elnök 

   

1.) A napirendi pont tárgya: A piac-, vásár-, és búcsútartásáról szóló 4/1997.(II.28.) önkormányzati  

rendelet módosítása 

A napirendi pont előadója: Nagy István elnök   

 

Nagy István: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

 

Pásztor Béla: A piaci díj emelése azért szükséges, mert a piacra áldozni kell 2017-ben. A piacon szükséges új 

mosdók felállítása, ami megközelítőleg 5 millió forint. Fontos megszabni az árusok helyét, és az elfoglalt 

helyek méretét. Jelzi, hogy az árnak az alkalmazása során lehetséges az év közbeni módosítás, ha a terület 

használat nagyobb, mint amit az eladó használ. 

 

Nagy István: A mostani mosdó lebontsára kerül? 

 

Pásztor Béla: Igen, és konténerek lesznek kihelyezve. 

 

Nagy József Attila: A piaci térítési dajakban nem volt módosítás 2013 óta. Tájékoztatja a bizottságot, hogy a 

NAV ellenőrzést tartott a piacosok bérleti szerződései miatt, és mindent rendben találtak. 

 

Pásztor Béla: A tapasztalat alapján a messziről járnak a Veresegyházi piacra az emberek. 2017-ben a pénz 

beszedését erősíteni fogják. 

 

Dr. Mádi Csaba: Nem vitatja a tételeket. Ha 2013 óta a piac létszáma megnőtt, a lakosság vásárló ereje is 

nő.  

 



Nagy István: Szavazásra kéri a Pénzügyi Bizottság tagjait. 

 

A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az előterjesztést és meghozta az alábbi 

határozatot: 

171/2016.(XII.09.) sz. Pénzügyi Bizottsági határozat 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága A 

piac-, vásár-, és búcsútartásáról szóló 4/1997.(II.28.) 

önkormányzati rendelet módosítása című előterjesztést 

elfogadta és javasolja a képviselő testületnek elfogadásra 

Határidő: 2016.XII.09. 

 Felelős: Nagy István elnök  

 

Tóth Sándor: Szavazásra kéri az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság tagjait. 

 

Az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság 4 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az előterjesztést és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

167/2016.(XII.09.) sz. Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottsági határozat 

Veresegyház Város Önkormányzatának Ügyrendi, Jogi és 

Közbiztonsági Bizottsága A piac-, vásár-, és búcsútartásáról szóló 

4/1997.(II.28.) önkormányzati rendelet módosítása című 

előterjesztést elfogadta és javasolja a képviselő testületnek 

elfogadásra 

Határidő: 2016.XII.09. 

 Felelős: Tóth Sándor elnök 

 

 

Több hozzászólás nem lévén az elnök köszönik a részvételt, és ülést 09:42-kor bezárták. 

 

 

 

Tóth Sándor Nagy István 

  elnök                  elnök 

 

 

Brummel Nikoletta 

jegyzőkönyv-vezető  

Kmf. 


